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Abstract (en)
An electronically controlled switching relay is proposed which comprises a measuring circuit, a control circuit, a device for setting a preselectable
value of a measured variable, which has a potentiometer and a display element dependent on the potentiometer, and a display device which is
provided with a scale and a moving pointer. The control circuit converts the analog setting signal, output by the potentiometer, of the preselectable
value of the measured variable via an A/D converter into a digital signal, and compares an instantaneous value, prescribed by the measuring circuit,
of the measured variable with the set preselectable value and outputs a signal in the event of equality. The display device has a plurality of radiation
sources which are in each case driven by the control circuit as a function of the instantaneous value in such a way that they simulate a moving
pointer. <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein elektronisch gesteuertes Schaltrelais, bestehend aus einer Meßschaltung, einer Steuerschaltung, einer Vorrichtung zum Einstellen eines
vorwählbaren Wertes einer Meßgröße, die ein Potentiometer und ein von dem Potentiometer abhängiges Anzeigeelement aufweist, und einer mit
einer Skala und einem beweglichen Zeiger versehenen Anzeigevorrichtung vorgeschlagen. Die Steuerschaltung wandelt das von dem Potentiometer
abgegebene analoge Einstellsignal des vorwählbaren Wertes der Meßgröße über einen A/D-Wandler in ein digitales Signal um und vergleicht einen
durch die Meßschaltung vorgegebenen Augenblickswert der Meßgröße mit dem eingestellten vorwählbaren Wert und gibt bei Gleichheit ein Signal
ab. Die Anzeigevorrichtung weist eine Mehrzahl von Strahlungsquellen auf, die von der Steuerschaltung abhängig von dem Augenblickswert jeweils
derart angesteuert werden, daß sie einen beweglichen Zeiger simulieren. <IMAGE>
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